
Protokoll från årsstämma Oxnögården – Ängsholmens 
Samfällighetsförening (716416-2567) 

Datum: 9 juni 2019 

Plats: Svärdsö Bygdegård 

Tid: Kl. 16.00 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2. Till ordförande, för stämman, valdes Tommy Cumselius (Ä 1:39), till sekreterare valdes Mayvor Lundh 
(Ä 1:16)

3. Till justeringsmän, tillika rösträknare, valdes Pia Palmberg (Ä 1:7), samt Rolf Lundh (Ä 1:16)
4. Röstlängd i form av närvaroförteckning fastställdes. Antal närvarande 10 st
5. Stämman förklarades stadgeenligt utlyst. Verksamhetsberättelse 2018/2019, resultat- och balansräkning 

2018/2019 och budget för verksamhetsåret 2019/2020 utskickade till medlemmarna tillsammans med 
kallelse till årsstämman. Dokumenten finns även tillgängliga på Oxnögården-Ängsholmens Vägförenings 
hemsida: www.oxangvag.se.
Debiteringslängd har funnits tillgänglig på hemsidan i god tid före mötet. Debiteringslängden förvaras hos 
ordförande, sekreterare och kassör

6. Stämman beslutades beslutsmässig
7. Den utsända dagordningen fastställdes

8. Uppföljning av 2018 års årsstämma:
Väghållning - sladdning av vägen samt ett slitlager med grus är pålagt under våren. Förmodligen 
kommer sladdning och slitlager vara en kontinuerlig process som kommer att upprepas under hösten 
Vägtrummor - kommer fortsatt att ses över, nya kommer att grävas ned där behov finnes
Dikning – fortsatt kommer att genomföras. Tommy inväntar råd avs. de ställen där dikning är omöjlig att 
genomföra pga. berg (den sydligaste delen av Ängsholmsvägen)
Klagomål framfördes på entreprenör som, vid dikning, vräkt upp jord på Oxnögårdens och 
Stenuddens tomtmark. Tommy kontaktar berörd entreprenör

9. Styrelsens och revisorernas berättelse:
Ordförande redogjorde för verksamhetsberättelsen och revisor Helena Traneus (Ä1:38) redovisade 
revisionsberättelsen som båda godkändes av stämman
Tommy Cumselius redogjorde för ett nytt avtal som träffats mellan Oxnögårdens SF och 
Ängsholmsvägens SF avseende vinterväghållningen.
Oxnögårdens SF ska fortsättningsvis debiteras 45% och Ängsholmsvägens SF 55%. Faktorer som vägdes 
in var bl.a. tidsåtgång, antal vändplaner, väglängd
Extra beställningar, som inte gjorts av respektive ordförande, kommer att debiteras respektive 
beställare/fastighetsägare

10. Balans- och resultaträkning fastställdes.
Tommy Cumselius redovisade ekonomin för det gångna året. Budgeten är fortsatt underfinansierad. En 
avgiftsfordran finns hos kronofogden, ärendet har uppdaterats med ytterligare ett års utebliven avgift

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman
12. Framställningar från styrelsen:

Styrelsen föreslår stämman en avgiftshöjning från 900 kr till 1 200 kr, samt från 1 800 kr till 2 400 kr för 
eventuella oförutsedda händelser
Städdag utefter Ängsholmsvägen genomfördes den 8 juni, tyvärr med dålig uppslutning. Föreningen har 
rödmarkerat träd och buskar som ska tas bort. Genomförs inte nödvändiga åtgärder kommer föreningen 
att debitera respektive fastighetsägare för kostnader i samband med åtgärd
Ingen motion från medlemmarna har inkommit.

13. Fastställande av ersättning till styrelse och revisorer
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Stämman godkände styrelsens förslag att höja ersättningen till ordförande, kassör och sekreterare till 800 
kr, resterande ledamöter 300 kr 

14. Fastställande av budget och utdebitering
Stämman godkände styrelsens förslag om fortsatt underfinansierad budget samt utdebitering med 1 200 kr 
resp. 2 400 kr i enlighet med debiteringslängd. Avgifterna ska erläggas senast den 31 juli 2019

15. Val av styrelse, styrelseordförande, suppleanter samt revisorer
Till ordförande omvaldes Tommy Cumselius (Ä 1:39)
Nyval av sekreterare - Mayvor Lundh (Ä 1:16)
Omval av Richard Jegerschöld (Ä 1:28), Kalle Pettersson (O 1:18) och Catharina Peterson (Ä 1:40) 
Omval av suppleanter - Pia Palmberg (Ä 1:7) och Björn Hellman (O 5:4)
Omval av revisorer - Sven Heckscher (Ä 1:14) och Helena Traneus-Bonnedahl (Ä 1:38)
Omval av revisors suppleanter - Mai Meisters (Ä 1:6) och Roland Johansson (O 5:9)

16. Utseende av valberedningskommitté
Omval av Göran Frisk (Ä 1:41), Rolf Lundh (Ä 1:16), sammankallande samt Martin Henriksson (O 1:9)

17. Övriga frågor
Fiber – fiberdragning (etapp 1) påbörjas våren 2019 av Svenska Stadsnät AB/Telia. Ingen 
ytterligare information än den som finns på hemsidan
Kommunalt vatten och avlopp utmed Ängsholmsvägen – skjuts förmodligen på framtiden. Pengar 
saknas hos Nynäshamns kommun
Stämmoprotokollet hålls tillgängligt på Oxnögården-Ängsholmen Vägförening hemsida 
www.oxangvag.se Originalet förvaras hos Mayvor Lundh (Ä 1:16)

18. Stämman avslutades och ordförande tackade för visat intresse
Nynäshamn 20190618

Tommy Cumselius (Ordförande) Mayvor Lundh (Sekreterare) 

Börje Palmberg (Justerare) Rolf Lundh (Justerare) 


